
Hej Folketinget

Jeg bor i alment boligbyggeri, og jeg mener, at Lov om alment boligbyggeri skal renoveres. Vi skal 
naturligvis betale husleje den første i måneden, og ikke efter det gammeldags mønster, hvor man 
først fik et girokort tilsendt med posten, og derefter skulle i banken og hæve pengene, og derefter 
igen skulle på posthuset og betale girokortet. De fleste har i dag PBS, og behøver således ikke 
vente i flere dage med at få lov til at betale huslejen. Huslejen skal betales den første dag i 
måneden eller den næstkommende bankdag.

Det er sådan, at vores lån aldrig bliver færdigamortiserede, og det er sikkert fint nok, men 
Landsbyggefonden burde være opdelt i to dele, nemlig Landsbyggefonden og 
Landsrenovationsfonden. Huslejen tilgår den sidste, og den skal politikerne holde fingrene fra, for 
den skal bruges til at vedligeholde eksisterende byggerier, ellers stiger huslejen uretfærdigt, for vi 
har ingen friværdi! Derfor skal vores husleje indbetales til Landsrenovationsfonden (desværre ikke 
eksisterende) og Landsbyggefonden fødes af midler fra det offentlige, det vil sige Stat og 
Kommune!
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